
Van: Geldorp, Erwin 
Verzonden: maandag 12 januari 2015 16:47 
Aan: Stadhuis; IConcernzaken;!Burgemeester en wethouders 
CC: raadsleden@woerden.nl 
Onderwerp: schriftelijke vragen D66 ex art. 40 RvO inzake Groene Hart-samenwerking 
Bijlagen: d66 inzake groene hart samenwerking.pdf 

Aan het College 
Aan de Raad 

Bijgaand treft u aan schriftelijke vragen van D66 ex art. 40 RvO inzake Groene Hart-samenwerking. Conform RvO 
dienen de vragen binnen een termijn van 30 dagen te worden beantwoord, te weten vóór 11 februari 2015. 

Met vriendelijke groet, 

Erwin Geldorp | raadsgriffier | G e m e e n t e Woerden 
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Woerden, 12 januari 2015 

Betreft: artikel 40 vragen inzake de Groene Hart-samenwerking 

Geacht college, 

Afgelopen zaterdag konden we in het AD lezen dat de Burgemeester van Nieuwkoop vindt dat de 
Groene Hart-samenwerking mislukt is. Hij geeft aan in zijn nieuwjaarstoespraak aan dat, 
"N ieuwkoop zich richt op andere samenwerkingsverbanden die wel iets opleveren zoals de regio 
Amste rdam" . 

De Groene Hart-samenwerking is eerst vorig jaar bekrachtigd toen de 4 gemeentes Alphen a/d 
Rijn, Gouda en Woerden samen met Nieuwkoop een convenant sloten dat er voor zou zorgen dat 
samenwerking binnen het Groene Hart tot bepaalde resultaten zou gaan leiden. Samenwerking is 
hard nodig op economisch gebied, werkgelegenheid en innovatie. 

In 2013 werd nog eens duidelijk de ambit ie uitgesproken om Woerden als kernstad in het Groene 
Hart op de kaart te zetten. In de RIB van 18 juni 2013 heeft de Burgemeester in zijn visie op 
regionale samenwerking aangegeven dat Woerden samen met Alphen a /d Rijn en Gouda werk zou 
moeten gaan maken met de Biobased economy in het licht van economische samenwerking. 
Daarnaast heeft het college zich uitgesproken voor een intensievere samenwerking op het 
ambteli jke en bestuurli jke gebied met dezelfde steden in het Groene Hart. 

De fractie van D66 heeft daarom de volgende vragen: 

1. Is de gemeente / Burgemeester formeel op de hoogte van het voornemen van Nieuwkoop 
om de Groene Hart-samenwerking op te zeggen? 

2. Begrijp u de Burgemeester van Nieuwkoop dat deze Gemeente het gevoel heeft dat de 
samenwerking mislukt is en dat Nieuwkoop zich niet gehoord voelde binnen deze 
samenwerking? 

3. Wat is het gevolg van de uittreding van de Gemeente Nieuwkoop voor de Groene Hart-
samenwerking? 

4. Gegeven het bovenstaande, wat is de impact van het vertrek van Nieuwkoop en blijft dat 
beperkt gelet op feit dat de key players Alphen en Gouda zijn? 

5. Wat is de huidige status van de Groene Hart-samenwerking, in termen van voortgang, 
p lannen, resultaten en ambit ie? 

Het verzoek aan het college is o m de beantwoording van bovenstaande vragen te voorzien van een 
adequate toel icht ing. 

Me t vriendeli jke groet, 
namens de fractie van D66 Woerden , 



Geert Jan Eissens 
Raadslid D66 


